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Protokół Nr  47/2018 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Rady Miejskiej w Strykowie, które 

odbyło się w dniu 15 maja 2018 r. 

 

Posiedzenie Komisji prowadził Przewodniczący Komisji Karol Lenart. 

Porządek posiedzenia:  

1. Informacja dot. stanu zaawansowania realizacji inwestycji w zakresie ochrony 

środowiska i infrastruktury w 2018 r.  

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Sprawy różne. 

Porządek posiedzenia został zaakceptowany przez członków komisji ( 5 głosów za bez 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się- podczas głosowania nieobecny radny Paweł 

Kasica i radny Sylwester Kacprzak). 

Ad. pkt. 1  

Informację dot. stanu zaawansowania realizacji inwestycji w zakresie ochrony środowiska i 

infrastruktury w 2018 r. przedstawiła pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału 

Inwestycji w UM w Strykowie. 

Na dzień dzisiejszy w budżecie Gminy Stryków na 2018 r. w planie nakładów majątkowych  

umieszczonych jest 76 zadań inwestycyjnych o zróżnicowanej wartości szacunkowej i 

różnym zakresie rzeczowym.  

Można powiedzieć, że zdecydowana większość zadań inwestycyjnych ma bezpośredni lub 

pośredni związek z działaniami na rzecz ochrony środowiska. W dobie narastających 

problemów ekologicznych, degradacji środowiska naturalnego coraz większego znaczenia 

nabiera realizacja inwestycji mających wpływ na środowisko. Ochrona środowiska to  

działania zmierzające do utrzymania środowiska w stanie zapewniającym optymalne warunki 

życia dla obecnych i przyszłych pokoleń, świadome korzystanie z zasobów naturalnych przez 

człowieka i podejmowanie działań zapobiegających niewłaściwemu użytkowaniu środowiska. 

Zarówno inwestycje sieciowe – wodociągi, kanalizacja, oświetlenie i drogi jak i pozostałe np. 

termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej, stacje uzdatniania wody, oczyszczalnie 

ścieków są podejmowane w celu ochrony przed niewłaściwym użytkowaniem środowiska.  

 

Na dzień dzisiejszy  32 zadań inwestycyjnych jest  w trakcie realizacji. Jest to początek roku 

więc zaawansowanie rzeczowe na zadaniach  jest różne.  

Przedstawię najważniejsze z nich: 

Na koniec maja br. planowane jest zakończenie realizacji zadania: „Budowa ulicy Zlotowej i 

Żytniej w Strykowie”. Jest to zadanie wieloletnie , pozostało do wykonania włączenie się w 

ulicę Warszawską z systemem kanalizacji deszczowej i drogą.  

W maju br. zakończy  się także kolejny etap inwestycji „Przebudowa ul. Legionów w 

Strykowie wraz z budową sieci kanalizacji sanitarnej i deszczowej”.  Jest wykonywana 

nawierzchnia asfaltowa na części ulicy, wykonano całą sieć kanalizacji sanitarnej i  

kanalizacji deszczowej w ulicy. Na rok kolejny pozostanie nawierzchnia asfaltowa na dalszej 

części w/w ulicy , parkingi oraz kanalizacja deszczowa na terenach  zielonych przy zalewie w 

Strykowie. 

W trakcie kończenia jest ”Rozbudowa wraz z przebudową budynku Szkoły  Podstawowej 

w Dobrej – I etap”. Trwają prace wykończeniowe na obiekcie. 

W trakcie realizacji jest „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej w 

gminie Stryków”. W bieżącym roku zaplanowano prace na 4 obiektach. OSP Stryków – 

roboty zakończone , nie rozliczone.  Ocieplono budynek strażnicy, wymieniono oświetlenie 
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na LED, wykonano elewację i szereg robót towarzyszących. Zaawansowane są prace na 

świetlicy wiejskiej w Bratoszewicach. Roboty maja zakończyć się w pierwszych dniach 

lipca. Jesteśmy przed podpisaniem umowy na prace termo modernizacyjne na Szkole 

Podstawowej w Bratoszewicach. Ta część zadania jest przewidziana do realizacji na 2 lata. 

W bieżącym roku zostanie ocieplony budynek szkoły, natomiast na przyszły będą 

zamontowane pompy ciepła. Jesteśmy także przed otwarcie ofert na termomodernizację 

szkoły w Dobrej. W dniu jutrzejszym jest przewidziane otwarcie ofert. W ramach zadania 

zostanie ocieplony budynek stary szkoły podstawowej.  

Została podpisana umowa na  zadanie „Budowa kanalizacji sanitarnej w Swędowie – VIII 

etap”. W roku bieżącym do sieci kanalizacyjnej zostaną podłączone posesje  usytuowane w 

ulicy Szumiących Jodeł i Złotej Jesieni. Łączna długość kanalizacji to ok. 1176 mb. 

Przewidywany termin zakończenia Inwestycji 29.09.2018 r.  

Jesteśmy także po podpisaniu umowy na „Budowę kanalizacji sanitarnej w drodze 

gminnej w Kiełminie”. Trwa wytyczanie trasy kanalizacji. Łączna długość sieci ok. 765 mb. 

Planowany termin zakończenia całej Inwestycji 31.10.2018 r.  

„Zakupiono i zamontowano agregat prądotwórczy w SUW w  Niesułkowie Kolonii”. 

Zdanie jest zrealizowane i nie rozliczone.  Trwa wykonanie I etapu zadania „Budowa 

kanalizacji sanitarnej i deszczowej w ul. Brzezińskiej w Strykowie”. W bieżącym roku 

wykonana zostanie kanalizacja sanitarna –rura PVC 315 – 271 m wraz z przykanalikami PVC 

160 – 149,3 m, kanalizacja deszczowa rura PVC 315 – 81 m z wpustami, odtworzenie 

nawierzchni na odcinku ul. Wschodnia (przy st. benzynowej) - ul. Wschodnia (pos. Nr 31) - 

1490 m2. Pierwszy etap powinien być zakończony do końca maja br.  

ZGKiM w Strykowie rozpoczął realizacje zadań „Wykonanie połączenia wodociągu w 

Dobrej ul. Wodna” i „Wykonanie połączenia wodociągu w Dobieszkowie”. Zlecił 

wykonanie projektu, wykonanie połączeń wodociągów planowane jest w drugim półroczu br.  

Trwa także opracowanie „Projektu budowy sieci wodociągowej w Woli Błędowej” , 

„Projektu modernizacji kotłowni w Szkole Podstawowej nr 2 w Strykowie” oraz 

„Projektu budowlano wykonawczego kanału deszczowego dla wód opadowych z 

południowo – zachodniego terenu Strykowa”. Jesteśmy także w trakcie wyboru 

wykonawcy oświetlenia solarnego działki w Dobieszkowie i Niesułkowie Kolonii. Będzie 

wykonane oświetlenie drogi powiatowej w Zelgoszczy. Jesteśmy po wyborze wykonawcy, 

przed podpisaniem umowy na realizacje zadania.  

W bieżącym roku przewidywany  jest także przetarg nieograniczony na zadanie „Rozbudowa 

oczyszczalni ścieków w Bratoszewicach”. Z uwagi iż jest to zadanie wieloletnie planujemy 

postępowanie  wszcząć w drugim półroczu br.  

Ważnym wydatkiem w budżecie gminy Stryków związanym z działaniami na rzecz ochrony 

środowiska jest zadanie pn. „Dotacja celowa dla podmiotów niezaliczonych do sektora 

finansów publicznych na przedsięwzięcia służące ochronie środowiska”. Na dzień 

dzisiejszy wpłynęło 28 wniosków od prywatnych właścicieli na dofinansowanie wymiany 

źródła ciepła. Zawartych zostało 12 umów dotacji.  

Informacja została przyjęta przez członków komisji. 

Ad. pkt. 2  

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Strykowa przedstawiła  projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia projektu "Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Stryków". 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji oraz zostały 

zaproponowane do niego autopoprawki. 

W dniu 26.04.2018 r. do Rady Miejskiej w Strykowie wpłynął wniosek Dyrektora Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie wraz z projektem regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Stryków, złożony na 
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podstawie art. 8 ustawy z dnia 27 października 2017 r. o zmianie ustawy o zbiorowym 

zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków oraz niektórych innych ustaw 

(Dz. U. z 2017, poz. 2180). 

Zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i 

zbiorowym odprowadzaniu ścieków (Dz. U. z 2017 r. poz. 328 ze zm.) rada miejska, na 

podstawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków opracowanego 

przez przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne, przygotowuje projekt regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania Ścieków oraz przekazuje go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu, zawiadamiając o tym przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjne. 

Mając powyższe na uwadze, projekt w/w regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Stryków, należy przekazać do zaopiniowania Dyrektorowi 

Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 

Polskie w Warszawie. 

Wobec powyższego przedkłada się Radzie Miejskiej w Strykowie projekt regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Stryków. 

Głosowanie:6 głosów za , 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących 

Ad. pkt. 3  

Radny Krzysztof Bandurowicz w imieniu mieszkańców pytał o realizację zjazdu z 

autostrady A 1 w kierunku Bratoszewic. 

Radny w imieniu rolnika przywożącego na swoje pole odpady ( z oczyszczalni? , po 

spalaniu?) i na prośbę tego rolnika, wystąpił do Burmistrza Strykowa z zapytaniem czy gmina 

na krótki okres może wyznaczyć miejsce do składowania tych odpadów np. teren tzw.  

lotniska w Tymiance? Składowane odpady na gruntach wymienionego rolnika powodują 

zgłaszanie przez okolicznych mieszkańców Tymianki uciążliwości na skutek odoru niosącego 

się ze składowanych odpadów. 

Radny nawiązał do rozpoczętej budowy drogi w Tymiance w kierunku Koźla przez Osse i 

interwencjami telefonicznymi mieszkańców w tej sprawie. Warstwa pierwsza asfaltu 

kładziona jest na piasek, druga warstwa –ścieralna-  po położeniu może nie wytrzymać, będą 

nierówności. Radny prosił o zwrócenie uwagi na jakość wykonania tej drogi. 

Radny pytał czy coś wiadomo w sprawie budowy balonu sportowego przy szkole 

podstawowej nr 1? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że w sprawie budowy zjazdu z 

autostrady nie dzieje się nic. Firmy są zainteresowane ale nie zdecydowały jeszcze o budowie 

zjazdu. 

Teren lotniska nie jest własnością gminy tylko Skarbu Państwa. Nie wiadomo jakie to są 

odpady , czy będzie można je składować. Rolnik powinien zadbać o niezbędne pozwolenia na 

przywożenie i składowanie takiego materiału na swoich gruntach. 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że prowadzone są negocjacje z dwoma firmami w 

sprawie budowy obiektu sportowego przy SP Nr 1. 

Rzeczywiście trwa budowa drogi powiatowej w Tymiance – trzeba poczekać na etap 

końcowy. Przy budowie drogi będzie kładziony w kierunku wsi Osse krawężnik po jednej 

stronie w związku z perspektywą położenia chodnika.  

Radny Jarosław Włodarczyk: 

prosił o geodezyjne wytyczenie drogi gruntowej w Woli Błędowej, 

pytał o budowę wodociągu w Woli Błędowej do leśniczówki, 

sfinalizować brakujący odcinek chodnika w Bratoszewicach na ul. Wolskiej do drogi 

krajowej nr 14, odmalować przejścia dla pieszych. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że generalna dyrekcja dróg 

wykupiła teren przy drodze nr 14 w celu realizacji przebudowy drogi .Starostwo wobec tego 

nie może realizować zadania na nie swoim terenie. 
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Pani Grażyna Popczyńska poprosiła radnego Włodarczyka o wskazanie niewidocznych 

przejść wymagających odświeżenia . 

Radny Jarosław  Włodarczyk mówił, że przejście w Bratoszewicach jest niewidoczne. 

Radny Łukasz Orłowski zwrócił się z prośbą o wyrównanie drogi gruntowej w Tymiance 

pomiędzy działkami w kierunku wsi Lipa. 

Radny Marek Gierat mówił o potrzebie rozpoczęcia koszenia poboczy dróg oraz o 

usunięciu pozostałości po wycince drzew w Broninie. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z.Kubiak                                                                      Przewodniczący 

               Komisji Rolnictwa i Infrastruktury 

                     Rady Miejskiej w Strykowie 

Karol Lenart 

 


